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  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-14 
Rijeka,  7 rujan  2021. 

 

  
  
  
                                    
 
 
 

ZAPISNIK 
S 24.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

24. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 7. rujna. 2021. (utorak) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
 
Gost sjednice: 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 23 sjednice VMO Brašćine-Pulac 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 
 
 
DNEVNI RED 

 

1. Dogovor oko organizacije parkić partya 
2. Informacija o radovima na terenu 

 
- sudjelovanje Mjesnog odbora Brašćine-Pulac  u projektima kod OŠ Belvedere 
-postavljanje naprave za usporavanje prometa kod Kvarnerska br.5 
-analiza projekta  (VIK Pulac i Lukovići) 
-problem kanalizacije u Ulici Kozala kod k.br.55 na dalje (donji dio) 
 

3. Projekat REVIVAL – informacija 
4. Dopis Veterinarskoj stanici vezano za imisiju u Lukovićima 
5. Razno 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća gdin Josip Rupčić upoznao je vijećnike s održavanjem parkić partija koji bi se 
trebao održati 18.rujna 2021. godine, u slučaju lošeg vremena se odgađa za 25.rujna 2021. godine 
u vremenu od 10,00 do 13 sati za djecu predškolske dobi. Program bi se održao na dječjem 
igralištu u Lukovićima koji se tradicionalno održava. Prijedlog predsjednika je da se ove godine 
angažira konjički klub Vodičajna koji bi došli s poni konjićima i omogućili djeci jahanje te s još svojih 
domaćih  životinja  da se  djeca upoznaju. Također će i ove godine vijeće pripremati roštilj, a djeca 
će dobiti zahvalnicu za sudjelovanje i majicu s natpisom parkić party 2021. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju 
 
Ad.2 Informacija o radovima 
 
 

- sudjelovanje Mjesnog odbora Brašćine-Pulac  u projektima kod OŠ Belvedere 
Predsjednik Vijeća je upoznao vijećnike o završenim radovima kod OŠ Belvedere, po prioritetima iz 
2021. godine, te je izrazio nezadovoljstvo o izvršenim radovima te predlaže da se proslijedi 
Rijekaprometu dopis s prijedlogom: 
 

- Ukinuti parkirna mjesta kod OŠ Belvedere do dvorane Dinko Lukarić 

Obrazloženje: 
S obzirom da je suženje kolnika i   ocrtano je pet parkirnih mjesta kod OŠ Belvedere do dvorane 
Dinko Lukarić, velika opasnost za vozaće kada izlaze iz automobila . Drugi razlog je taj što se 
vozila parkiraju van obilježenih mjesta te sužavaju promet naročito autobusima.  
Predlažemo: da se ta parkirna mjesta prenamjene u  prostor za potrebe škole odnosno 
dovoz i odvoz djece te dostava za školu. 
Obrazloženje: 
Tijekom praćenja prometa ovih dana ispred škole utvrdili smo da je izuzetno potreban ovakav 
prostor da roditelji mogu svoju djecu iskrcati iz auta također i prihvatiti i nakon škole. Taj prijedlog je 
izuzetno povoljno odjeknuo među roditeljima zbog toga što u jutarnjim satima nemaju gdje 
zaustaviti svoje vozilo i iskrcati svoje dijete . Prostor je potrebno obilježiti pripadajućim oznakama 
za tu namjenu. 

- Potrebno je postaviti stupiće preko puta OŠ Belvedere od pješačkog do vrha 
nogostupa  Ulice Kozala kućni br.46 

Obrazloženje: 
Također se pokazalo da (vidi se u prilogu fotografije) je učestalo parkiranje na nogostupu što 
otežava pješacima a pogotovo majka s djetetom u kolicima mora hodati po kolniku, osim toga djeca 
ne mogu pristupiti pješačkom prijelazu. 

- Tražimo da se uklone vibro trake i predlažemo da se stave naprave za usporavanje 
prometa – jastuci u punom presjeku ceste (mail u prilogu dopisa- pritužba građana) 

Obrazloženje: 
U proteklom razdoblju Mjesni odbor Brašćine-Pulac uložio je velika sredstva u sigurnost pješaka 
ispred OŠ Belvedere, jedna od tih aktivnosti je bila i postavljanje vibro traka. Iz toga proizlazi da se 
vibro trake nisu pokazale djelotvorne u usporavanju prometa, naprotiv mnogi uživaju kada lete 
preko njih a osim toga stvaraju veliku buku. Vibro trake nikome nisu omogućile niti otežale da se 
sporije preko njih prelazi. Građani koji žive smatraju da postoji bolji način da se smanji buka 
(pogotovo noću) koju stvaraju vibro trake a pogotovo dostavna velika vozila (u prilogu mail prepiska 
građana s Rijekaprometom). S obzirom da su se trebale vibro trake povečati a do danas nisu Vijeće 
Mjesnog odbora smatra da iznađete bolje rješenje za fizičko usporavanje prometa da se postave 
naprave za usporavanje tj. Jastuci. 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća  prijedlog predsjednika 
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- postavljanje naprave za usporavanje prometa kod Kvarnerska br.5 

Predsjednik Vijeća je upoznao vijećnike o pritužbi građana vezano za prometovanje u Ulici 
Kvarnerska kod br.3, te predlaže da se uputi dopis Rijekaprometu da se na navedenoj lokaciji u 
Kvarnerska kućni broj 3 i 5 postave uređaji za smirivanje prometa odnosno hupseri, jer bez obzira 
na prometni znak ograničenja brzine se ne poštuje i navedenom ulicom se divlja. 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća  prijedlog predsjednika 

- analiza projekta  (VIK Pulac i Lukovići) 

Predsjednik predlaže da se uputi dopis Vodovodu i kanalizaciji za održavanjem sastanka a vezano  
o daljnjoj analizi projekta na izvođenju radova vodovoda i kanalizacije na Pulcu  

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća  prijedlog predsjednika 

 

Ad.3. 

Predsjednik Vijeća gdin. Josip Rupčić je upoznao vijećnike s projektom REVIVAL  Katarine „B“ u 
turističku atrakciju bunkera. Napominje da je na prošlom sastanku s Odjelom za razvoj urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem dogovoreno da će u projekat biti uključeni  i Mjesni odbor 
Brašćine-Pulac i Udruga Katarina B. 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća  prijedlog predsjednika 

Ad.4. 

Predsjednik  je upoznao vijećnike s godinama učestalim prijavama građana a vezano za imisiju 
Veterinarske stanice u Lukovićima te predlaže da se upiti dopis Gradu Rijeka s upitom kada imaju 
istu u planu izmjestiti van lokacije grada. 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća  prijedlog predsjednika 

Ad.5. 

Predsjednik upoznaje vijećnike s programom obilježavanja Dane Svetog Luke koji bi se trebao 
obilježiti 18.listopada. Također predlaže da se ove godine u dogovoru s svečenikom crkve na 
Svetog Katarini obilježi s Svetom misom i nakon mise druženje s građanima. 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća  prijedlog predsjednika 

 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri ) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

  

  

 


